

SUNUŞ

Değerli Okuyucular,

Elektronik Siyaset Bilimi Araştırmaları Dergisi'nin yirmi birinci sayısı (Haziran 2020) ile tekrar karşınızda olmanın mutluluğunu yaşıyoruz. Bu sayımızda Serap Yolcu Yavuz “Kuzey Makedonya Cumhuriyeti’nde Etnik Azınlık Olarak Romanlar” başlıklı makalesinde ülkenin anayasal çerçevesinde Romanların siyasal, iktisadi ve eğitim alanlarında 1991’den bu yana kaydetmiş oldukları gelişmeleri çözümlenmeye tabi tutmaktadır. Gülnaz Gezer ise “Türkiye’de 1945-1950 Döneminde İç Politikanın Ekonomi Politikasına Etkisi” başlıklı makalesinde İkinci Dünya Savaşı sonrası dönemde Türkiye’nin ekonomi politikasının nasıl zamanın ruhuna uydurularak liberalleştiğini ve dışa bağımlı bir yapıya dönüştüğünü incelemektedir. Yasemin Konukcu ise “Amerikan “Yeni Muhafazakârlarının” Kültürel İdeolojisi ve Dış Politikası” konusuna eğildiği makalesinde yeni muhafazakârların kültürel ideolojisinin ABD dış politikasını geçmişten günümüze nasıl etkilediğini irdelemektedir. İlker Limon Süleyman Demirel’in 1967 SSCB ziyaretinin Türk basınına yansımalarını değerlendirirken, Nikolina Kunic ise Rusya’nın Orta Asya politikasını Kazakistan örneği üzerinden çözümlenmektedirler. Bu açıklamalardan sonra sizi bu sayımızda yer alan makaleleri okumaya teşvik edebildiysek kendimizi mutlu sayacağız.

Editör

Prof. Dr. Fahri Türk

Editorial

Dear Readers,

We are glad to announce that the twenty first issue (June 2020) of Electronic Journal of Political Science Studies has just been published and it is available online. It starts with Serap Yolcu Yavuz's article on "Romani People as an Ethnic Minority in the Republic of North Macedonia" in which the author analyzes the situation of the Roma since 1991 in political, economic and educational sphere of this country within the constitutional framework. Gülnaz Gezer's article on "The Effect of Domestic Policy to Economic Policy in the Period of 1945 and 1950 in Turkey" investigates how the Turkish economy was liberalized according to the Zeitgeist and it became dependent from the foreign countries in the aftermath of the World War Second. Yasemin Konukcu's article entitled as "Cultural Ideology and Foreign Policy of the American Neoconservatives " deals with the cultural, historical and foreign policy trends of the neoconservative thinking in a retrospective perspective. While İlker Limon explores the reception of Süleyman Demirel's 1967 Soviet Union visit in the Turkish press, Nikolina Kunic analyses Russia's Central Asia policy as a case of Kazakhstan.

We would feel very happy if this short introduction motivates you reading articles in this issue.

Editor

Prof. Dr. Fahri TÜRK

Editorial

Sehr geehrte Leserinnen und Leser,

wir freuen uns, Ihnen die nunmehr einundzwanzigste Ausgabe (Juni 2020) der *Elektronischen Zeitschrift für Politikwissenschaftliche Studien* zu präsentieren. In dieser Ausgabe analysiert Serap Yolcu Yavuz in ihrem Artikel mit dem Titel „Roma als ethnische Minderheit in der Republik Nordmakedonien“ die Entwicklungen, die die Roma seit 1991 im politischen, wirtschaftlichen und schulischen Bereich im verfassungsrechtlichen Rahmen des Landes vollzogen haben. Gülnaz Gezer konzentriert sich in ihrem Aufsatz auf die „Auswirkungen der Wirtschaftspolitik auf die Innenpolitik der Türkei in der Zeit von 1945 bis 1950“, als sich die türkische Wirtschaftspolitik, dem politischen Druck nachgebend, liberalisierte und sich in eine nach außen hin abhängige Struktur verwandelte. Yasemin Konukcu hingegen untersucht in „die Kulturideologie und Außenpolitik der US-amerikanischen ‚Neuen Konservativen‘“ den Einfluss der kulturellen Ideologie auf die Außenpolitik des Landes von der Vergangenheit bis in die Gegenwart. Während İlker Limon die Rezeption des Staatsbesuches des Präsidenten Süleyman Demirel in die UdSSR von 1967 in der türkischen Presse bewertet, analysiert Nikolina Kunic Russlands Zentralasienpolitik am Beispiel Kasachstan.

Wir wünschen viel Freude bei der Lektüre dieser Ausgabe.

Herausgeber

Prof. Dr. Fahri Türk

İÇİNDEKİLER/CONTENTS/INHALT

Derginin Künye Bilgileri	ii
Sunuş	iv
Editorial (en.)	v
Editorial (de.)	vi
Makaleler /Articles/ Artikel	
Serap YOLCU YAVUZ Kuzey Makedonya Cumhuriyeti'nde Etnik Azınlık Olarak Romanlar	1
Gülnaz GEZER Türkiye'de 1945-1950 Döneminde İç Politikanın Ekonomi Politikasına Etkisi	18
Yasemin KONUKCU Amerikan "Yeni Muhafazakârlarının" Kültürel İdeolojisi ve Dış Politikası	32
İlker LİMON Süleyman Demirel'in 1967 Sovyetler Birliği Ziyaretinin Türk Basımına Yansımaları	44
Nikolina KUNIC Rusya'nın Orta Asya Politikası: Kazakistan Örneği	56
Kitap Tanıtımı / Book Reviews / Rezensionen	
Sedef ZEYREKLİ YAŞ Siyasete Katılım ve Toplumsal Hareketler 1960 Öğrenci Olayları ile Gezi Parkı Olaylarının Karşılaştırması, Astana Yayınları, Ankara, 2020, ISBN: 978-605-5010-68-3.	72
Ercan TÜRKSOYLU Yugoslavya Türklüğünün Direniş Mücadelesi (1945-1948) Yücel Teşkilatı, Astana Yayınları, Ankara, 2020, ISBN: 978-605-5010-51-5	74